
 

1 

 

Protokół nr 1/2021 

z posiedzenia w trybie zdalnym XXV sesji zwyczajnej 

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

 

XXV Sesja w dniu 25 stycznia 2021r. odbyła się z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2021 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:15 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 radnych. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 
witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 
Przewodniczącego Rady). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 
potwierdzona przez Przewodniczącego Rady).  

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie:  

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 
22. Grzegorz Zbroch 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu 

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz           
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i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana      

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi 

lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach 
poprzez rozłączenie się z wideokonferencji”. 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji                   

w programie e-sesja oraz programie zoom, zasad głosowania (przed każdym głosowaniem 

potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad. Nadmienił, że jeżeli z powodów 

technicznych, będzie miał problem z prowadzeniem obrad, upoważnia 

Wiceprzewodniczącego Pana Mirosława Kado do dalszego prowadzenia Sesji, zgodnie                     
z porządkiem obrad. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 2020 

oraz plan działań promocyjnych przewidzianych w 2021 roku. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia 

przez Powiat Legionowski Gminie Nieporęt zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia 

przez Powiat Legionowski Gminie Serock zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia 

przez Powiat Legionowski Gminie Wieliszew zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wspólnej 

realizacji zadania w zakresie opracowania studium planistyczno – prognostycznego 

budowy linii kolejowej Zegrze – Przasnysz. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia 

zgody na powołanie i przystąpienie do stowarzyszenia „Stowarzyszenie Kolej 

Północnego Mazowsza”. 

11. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Nikt z obecnych nie zgłosił żadnych sugestii odnośnie porządku obrad, więc Przewodniczący 

Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 
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3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

 Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie powiedział, że w okresie od dnia 

21.12.2020 r. do dnia 24.01.2021 r., wpłynęły do biura  rady lub bezpośrednio na ręce 

Przewodniczącego Rady następujące pisma: 

1) stanowisko w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego: 

a) Rady Gminy Kowala - stanowi załącznik nr 3 do protokołu; 

b) Rady Gminy Jaktorów - stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

 

2) stanowisko Rady Gminy Mokobody w sprawie zamiaru podziału województwa 

mazowieckiego - stanowi załącznik nr 5 do protokołu ; 

 

3) apel Rady Powiatu Żuromińskiego w sprawie zmiany przepisów dotyczących 

projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach powiatowych                

i gminnych - stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

 

4) stanowisko Rady Miejskiej w Nowym Dworze Mazowieckim w sprawie planowanego 

przez PKP PLK S.A. nowego przebiegu linii kolejowej z Warszawy do Olsztyna               

i Trójmiasta - stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

 

5) stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu strategicznego Studium 

Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko obejmującego odcinek Warszawa Wschodnia – 

Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy Wieliszew - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu; 

 

6) uchwała Rady Gminy w Siennicy w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego oraz oświadczenie Rady Gminy w Siennicy zawierające stanowisko 

w ramach wyłączenia regionu NUTS 2 Warszawskiego stołecznego ze wsparcia           

w ramach regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na 

lata 2021 – 2027 - stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

 

7) uchwała Rady Gminy w Sarnakach w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

trudnej sytuacji w gospodarce odpadami oraz potrzeby pilnych zmian ustawowych 

dotyczących sfery funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi - stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu; 

 

8) uchwała Rady Miejskiej w Bieżuniu w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

podjęcia niezwłocznych działań zapewniających utrzymanie płynności finansowej,    

w szczególności w zakresie finansowania oświaty - stanowi załącznik nr 11               

do protokołu; 

 

9) apel Rady Miasta Mińsk Mazowiecki w sprawie: 

a) utrzymania wsparcia w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego na lata 2021 – 2027 dla regionu warszawskiego 

stołecznego; 

b) utrzymania integralności administracyjnej Mazowsza; 

c) niepomijania Mińska Mazowieckiego przy podziale środków finansowych                

z programów rządowych; 

- stanowi załącznik nr 12 do protokołu; 
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10) stanowisko strony pracodawców, strony pracowników oraz strony samorządowej 

Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego w województwie mazowieckim w sprawie 

zapowiedzi podziału administracyjnego województwa mazowieckiego - stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu; 

 

11) odpowiedź do Wojewódzkiego Biura Spisowego Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica w sprawie nagród dla Gminnych Komisarzy Spisowych - stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu ; 

 

12) pismo Rodzin Zastępczych Zawodowych i Niezawodowych z terenu Powiatu 

Legionowskiego - stanowi załącznik nr 15 do protokołu ;  

Przewodniczący Rady zaznaczył, że pismo zostało skierowane do Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych; 

 

13) podziękowanie Rodzin Zastępczych Zawodowych i Niezawodowych - stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu; 

 

14) pismo Przewodniczącej Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Anny 

Gajewskiej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu; 

 

15) zaproszenie na spotkanie informacyjne dotyczące Obwodnicy Aglomeracji 

Warszawskiej w ciągu drogi ekspresowej S50 na odcinku A2 (Centralny Port 

Komunikacyjny) – Wyszogród – Serock – A2 (Mińsk Mazowiecki) - stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że będzie uczestniczył osobiście w tym spotkaniu 

wraz z przedstawicielem Starostwa; 

16) podziękowanie od Dyrektora Żłobka Miejskiego Motylkowy Świat mgr Barbary 

Mierzejewskiej za czas dobrej współpracy, pomocy w realizacji zadań, wysiłku             

i zaangażowania na rzecz Dzieci i Rodziny oraz życzenia dla wszystkich Radnych – 

wielu sukcesów w pracy zawodowej, społecznej oraz wszelkiej pomyślności w życiu 

osobistym i rodzinnym - stanowi załącznik nr 19 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że Pani Dyrektor kończy pracę w związku                  

z przejściem na emeryturę; 

 

17) korespondencja: Przewodniczący Rady – Radny Pan Tomasz Talarski: 

a) odpowiedź udzielona Panu Tomaszowi Talarskiego na pytania zadane podczas 

Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu 21.12.2020 r. - stanowi załącznik        

nr 20 do protokołu; 

 

b) pismo od Pana Tomasza Talarskiego, związane z otrzymaną odpowiedzią - 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu; 

 

c) odpowiedź udzielona Panu Tomaszowi Talarskiemu – 21.01.2021 r. - stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu; 

 

18) odpowiedź udzielona Panu Michałowi Kobrzyńskiemu na pytania zadane podczas 

Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu 21.12.2020 r. - stanowi załącznik nr 23 

do protokołu; 

 

19) odpowiedź udzielona Pani Izabeli Kownackiej na pytanie zadane podczas Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie w dniu 21.12.2020 r. - stanowi załącznik nr 24                       

do protokołu; 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie poinformował, że kolejne posiedzenie rady 

planowane jest w dniu 22.02.2021 r., również w trybie zdalnym. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że potwierdza, iż otrzymał odpowiedź od Pana Leszka 

Smuniewskiego, a stanowisko w tej sprawie przedstawi na najbliższej Sesji.  

Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące 

pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych 

Starostwa, Radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik           

nr 25 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 26 do protokołu, na temat 

najważniejszych bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście za wypowiedź i zaproponował 

dyskusję, dotyczącą omawianych tematów.  

Pani Agnieszka Borkowska zapytała o nową siedzibę PIK. Nadmieniła, że zauważyła,             

iż planowana jest lokalizacja przy ul. Warszawskiej, ul. Norwida i ul. Wysockiego                    

w Legionowie? Zapytała, czy trwają już rozmowy z gminą w tym zakresie?  

Pan Starosta odpowiedział, że w roku ubiegłym rozpoczęły się rozmowy z Panem 

Prezydentem Miasta Legionowo o ewentualnej lokalizacji siedziby PIK-u na terenie 

Legionowa. Prezydent zaproponował lokalizację pomiędzy ul. Warszawską,                              

a ul. Wysockiego. Starosta nadmienił, że została wykonana już analiza chłonności 

poszczególnych działek, przewidywanych na budowę siedziby PIK w Legionowie. 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, iż również uważa, że Miasto Legionowo jest 

odpowiednią lokalizacją dla budowy nowej siedziby PIK. 

W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  w  dyskusji,   Przewodniczący  przystąpił     

do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

5. Informacja na temat realizacji zadań związanych z promocją powiatu w roku 

2020 oraz plan działań promocyjnych przewidzianych w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady powiedział, że kolejny punkt porządku obrad jest 

odzwierciedleniem planu pracy Rady. Zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Kultury 

i Promocji Starostwa Powiatowego w Legionowie Pani Joanny Kajdanowicz o wprowadzenie 

do tematu. 

Pani Joanna Kajdanowicz przedstawiła prezentację, która stanowi załącznik nr 27 

do protokołu. Szczegółowo opowiedziała o zadaniach realizowanych przez Wydział Kultury 

i Promocji. Nadmieniła, że zadania realizowane były we współpracy ze wszystkimi 

komórkami merytorycznymi urzędu oraz wszystkimi jednostkami organizacyjnymi Powiatu 

Legionowskiego, w szczególności z Powiatową Instytucją Kultury w Legionowie, powiatową 
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spółką medyczną NZOZ „Legionowo” Sp. z o.o. oraz administracją zespoloną. Naczelnik 

Wydziału Kultury i Promocji opowiedziała również szczegółowo o planach na rok 2021 jakie 

będą realizowane w ramach promocji Powiatu Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe omówienie tematu                            

i zaproponował dyskusję w tym punkcie, w której kolejno udział wzięli. 

Radny Pan Michał Kobrzyński zapytał, ile w trakcie sezonu było wypożyczeń 

rowerów? 

Pani Joanna Kajdanowicz odpowiedziała, że od sierpnia do listopada 2020 roku, zostało 

wypożyczone 136 rowerów, nadmieniła, że jest to o połowę mniej, niż w roku ubiegłym.  

Radny Pan Jacek Szczepański wyraził zadowolenie z pomysłu utworzenia szlaku 

fortyfikacyjnego. Nadmienił, że na terenie Powiatu Legionowskiego jest co najmniej             

9 obiektów i niektóre są dostępne. Zaznaczył, że są też zespoły koszarowe, które warto 

zwiedzać. Pan Jacek Szczepański powiedział, że jeżeli będzie potrzeba, to bardzo chętnie 

włączy się do współpracy, zarówno w części merytorycznej, jak i praktycznej przy tym 

projekcie. 

Pani Joanna Kajdanowicz powiedziała, że bardzo dziękuję za propozycję i na pewno chętnie 

skorzysta ze wsparcia przy realizacji . 

Radna Pani Aleksandra Bednarek zapytała, dlaczego w weekendy nie było 

możliwości wypożyczenia rowerów?  

Pani Joanna Kajdanowicz odpowiedziała, że działanie wypożyczalni rowerów, przez 7 dni      

w tygodniu, związane jest z zatrudnieniem dodatkowej osoby, która pracowałaby tylko        

w trybie weekendowym, co nie jest łatwe. Jest to także związane z dodatkowym 

obciążeniem finansowym dla powiatu. Istniało również duże ryzyko, że zostanie 

zatrudniona osoba na tym stanowisku, a z uwagi na pandemię Punkt Informacji 

Turystycznej będzie musiał zostać zamknięty. Dlatego została podjęta decyzja, że w tak 

niepewnej sytuacji związanej z pandemią, wypożyczalnia w weekendy nie będzie czynna. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski jeszcze raz 

podziękował Pani Joannie Kajdanowicz za szczegółowe omówienie tematu i przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie Nieporęt zadań z zakresu 

bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady powiedział, że kolejne 3 uchwały dotyczą tego samego tematu 

– powierzenia gminom z Powiatu Legionowskiego, zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg powiatowych w 2021 roku. Zaznaczył, że pierwszy projekt uchwały dotyczy Gminy 

Nieporęt. Pan Leszek Smuniewski zwrócił się z prośbą o omówienie projektów uchwał przez 

Starostę Pana Sylwestra Sokolnickiego.  

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że uzasadnienie uchwały 

dotyczy projektów uchwał omawianych w pkt. 6,7 i 8 porządku obrad Sesji. Nadmienił,      

że jest to inicjatywa, która jest stosowana w Powiecie Legionowskim od wielu lat i jest          

to przykład dobrej współpracy jednostek samorządu terytorialnego na dwóch poziomach: 

gminnym i powiatowym. Przed kilku laty, oferta została złożona przez Gminę Serock 

Powiatowi Legionowskiemu, aby przejąć letnie utrzymanie dróg powiatowych, przy okazji 
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utrzymania dróg gminnych. Taką samą inicjatywę podjęła również Gmina Wieliszew                

i Nieporęt. Założeniem tej współpracy jest, aby letnie utrzymanie pasa drogowego dróg 

powiatowych było przy jednym podmiocie. Zakres tych prac został określony. Poza uchwałą 

Rady Powiatu istnieje porozumienie, które zawierane jest z poszczególnymi gminami.          

W ubiegłym roku, w tym porozumieniu zostały zawarte również oczekiwania Powiatu, 

odnośnie standardu, który określają zakres prac wykonywanych na drogach powiatowych. 

Starosta wyraził swoje zadowolenie z tej formy współpracy. Nadmienił, że zauważalna jest 

coraz wyższa jakość obsługi dróg powiatowych, zwłaszcza w okresie letnim. Zaznaczył,       

że gminy z tych obowiązków wywiązują się bardzo dobrze, za co Starosta złożył 

podziękowania Burmistrzowi Miasta i Gminy Serock, Wójtowi Gminy Wieliszew oraz 

Wójtowi Gminy Nieporęt. Starosta nadmienił, że w gminie:  

1) Nieporęt jest 34 km dróg powiatowych i zostanie na te zadania przeznaczona  

dotacja w wysokości 190.000,00 zł; 

2) Wieliszew jest 16 km dróg powiatowych i zostanie na te zadania przeznaczona 

dotacja w wysokości 90.000,00 zł; 

3) Serock jest 46 km dróg powiatowych i zostanie na te zadania przeznaczona dotacja 

w wysokości 250.000,00 zł. 

Zaznaczył, że dotacje zostały ujęte w budżecie Powiatu Legionowskiego na 2021 rok. 

Przewodniczący podziękował Staroście za wprowadzenie do tematu i zaproponował 

dyskusję. Nadmienił, że wszystkie trzy uchwały dotyczące powierzenia przez Powiat 

Legionowski 3 gminom zadań z bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 

rok były omawiane na posiedzeniu Komisji Budżetowej, która wydała pozytywną opinię.     

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia przez 

Powiat Legionowski Gminie Nieporęt zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg 

kategorii powiatowej w 2021 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała  nr  198/XXV/2020  w  sprawie  powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie 

Nieporęt zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

– stanowi załącznik nr  28 do protokołu. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie Serock zadań z zakresu bieżącego 

utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Pan Starosta omawiając projekt uchwały dotyczący 

powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie Nieporęt zadań z zakresu bieżącego 

utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 roku, powiedział również o kilometrażu            

i dotacji dla Gminy Serock na te zadania, więc nie ma potrzeby ponownego omawiania 

szczegółów projektu uchwały.   

Zaproponował dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem pytań, przystąpił do 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia przez 

Powiat Legionowski Gminie Serock zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg kategorii 

powiatowej w 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała  nr  199/XXV/2020  w  sprawie  powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie 

Serock zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 r.                

– stanowi załącznik nr  29 do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie Wieliszew zadań z zakresu 

bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 r. 

Przewodniczący Rady nadmienił, że jest to kolejny projekt uchwały, również 

dotyczący powierzenia przez Powiat Legionowski zadań z zakresu bieżącego utrzymania 

dróg kategorii powiatowej w 2021 r., tym razem dla Gminy Wieliszew.  

Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia przez 

Powiat Legionowski Gminie Wieliszew zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg 

kategorii powiatowej w 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała  nr  200/XXV/2020  w  sprawie  powierzenia przez Powiat Legionowski 

Gminie Nieporęt zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 

2021 r. – stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wspólnej realizacji zadania w zakresie opracowania studium planistyczno                

– prognostycznego budowy linii kolejowej Zegrze – Przasnysz. 

 

 Przewodniczący poprosił o omówienie projektu uchwały Sekretarza Powiatu 

Legionowskiego Pana Pawła Trawkowskiego. 

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że w porządku obrad znajdują się projekty dwóch 

uchwał, dotyczące nowego szlaku klejowego Zegrze – Przasnysz. Pierwsza z uchwał 

dotyczy  wyrażenia zgody na przystąpienie do wspólnej realizacji zadania w zakresie 

opracowania studium planistyczno – prognostycznego dla budowy linii kolejowej Zegrze – 

Przasnysz jako realizacji szlaku pod nazwą „Kolei Północnego Mazowsza. Nadmienił,            

że szlak ten ujęty jest w Programie Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 

Kolejowej – Kolej +  do 2028 roku i przeszedł pozytywnie pierwszy etap weryfikacji. 

Kolejnym etapem jest opracowanie studium planistyczno – przestrzennego dla tego 

przedsięwzięcia. W tym etapie zostaną opracowane warianty przebiegu linii, która ma 

wynosić ok 70 km. Zaznaczył, że nowa linia przyczyni się do poprawy, zarówno komunikacji 

w kierunku Warszawy, jak i w stronę Mazur. Nowa linia będzie kończyła się ok 30 km          

od linii kolejowej nr 35, tj. Ostrołęka – Szczytno, która również jest przebudowywana, więc 

być może w przyszłości będzie możliwość przedłużenia o dalsze odcinki.   

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym punkcie, w której kolejno udział wzięli: 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Mirosław Kado, który zaznaczył, że w omawianych 

projektach uchwał nie ma podanych kwot. Nadmienił, że zapewne jest to ujęte w uchwale 

budżetowej, ale zapytał, czy te kwoty nie powinny być zawarte w poszczególnych 

projektach uchwał? 

Odnośnie projektu uchwały omawianego w pkt. 10, Pan Mirosław Kado powiedział,               

że uważa że kolej jest potrzebna i trzeba ją rozbudowywać, natomiast chciał zapytać, czy 

będzie to związane z kosztami dla Powiatu Legionowskiego? Jeżeli tak, to jakie to są kwoty?  

Sekretarz Powiatu Legionowskiego w odpowiedzi zaznaczył, że koszty dotyczące 

zagadnień omawianych w projektach dwóch uchwał (w pkt. 9 i 10 porządku obrad),               

to koszty związane  tylko z uczestnictwem w Stowarzyszeniu. Nadmienił, że jeżeli chodzi    

o projekt uchwały dotyczący opracowania studium, to uchwała na tym etapie jest bardziej 
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intencyjna. Jeżeli w przyszłości te koszty zostaną określone, to będzie propozycja kolejnej 

uchwały z podanymi już kwotami.  

Przewodniczący Rady powiedział, że w projekcie uchwały wymienionych jest             

17 jednostek samorządu terytorialnego. Natomiast realizacja tego projektu będzie 

dotyczyła nie tylko gmin, które bezpośrednio są włączone, ale również i okolicznych gmin, 

które są na trasie tego przedsięwzięcia.  

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki zaznaczył, że liderem tego projekt jest Gmina 

Serock, która jest odpowiedzialna za część formalną oraz za część finansową. Dopiero teraz 

zostanie przygotowane zamówienie, którego celem będzie przygotowanie założeń 

planistyczno – prognostycznych.  

Nawiązując do pytania Pana Mirosława Kado, nadmienił, że trudno określić w tym 

momencie koszty. Zaznaczył, że dopiero po otwarciu ofert, będzie wiadomo jakie to są 

kwoty. Zaangażowanie Powiatu Legionowskiego będzie bardziej solidarne, symboliczne. 

Ciężar przygotowywania tych dokumentów, spoczywa głównie na  innych powiatach 

(pułtuskim, makowskim, przasnyskim). Zaznaczył, że większość kosztów, związanych                                 

z przygotowaniem dokumentów będzie pokryta przez Marszałka Województwa 

Mazowieckiego, który złożył już taką deklarację.  

Przewodniczący bardzo podziękował wszystkim za udział w dyskusji. W związku z brakiem 

kolejnych zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wspólnej realizacji 

zadania w zakresie opracowania studium planistyczno – prognostycznego budowy linii 

kolejowej Zegrze – Przasnysz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała  nr  201/XXV/2020  w  sprawie  wspólnej realizacji zadania w zakresie 

opracowania studium planistyczno – prognostycznego budowy linii kolejowej Zegrze – 

Przasnysz – stanowi załącznik nr  31 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie do stowarzyszenia 

„Stowarzyszenie Kolej Północnego Mazowsza”. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu Legionowskiego 

Pana Pawła Trawkowskiego o omówienie projektu uchwały. 
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Pan Paweł Trawkowski powiedział, że celem stowarzyszenia jest współdziałanie w zakresie 

wykonywania zadań publicznych, dotyczących infrastruktury służącej publicznemu 

transportowi zbiorowemu, ze szczególnym uwzględnieniem nowego połączenia kolejowego 

„Zegrze – Przasnysz”. Koszt realizacji wynosi 1 grosz na 1 mieszkańca, czyli dla Powiatu 

Legionowskiego niecałe 1.200,00 zł. Zaznaczył, że w gminach stawka wynosi – 10 groszy 

od 1 mieszkańca. Nadmienił, że przystąpienie do stowarzyszenia, którego członkami będą 

samorządy umożliwia pełne wspieranie omawianej inicjatywy. Z jednej strony 

przystąpienie do stowarzyszenia jest poparciem dla pomysłu, z drugiej strony zapewni 

pełniejsze działanie w zakresie zadań związanych z realizacją nowej linii kolejowej. 

Zaznaczył, że na ten moment wolę uczestnictwa zgłosiło 16 samorządów, kolejne 4 są          

w trakcie debaty.  

Przewodniczący Rady bardzo podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno głos zabrali. 

Pan Leszek Smuniewski, w uzupełnieniu wypowiedzi Pana Pawła Trawkowskiego zaznaczył, 

że składka za udział w stowarzyszeniu w wysokości 1.200,00 zł to koszt za cały rok.  

Pani Aleksandra Bednarek nadmieniła, że projekt omawianej uchwały był opiniowany         

na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju, co potwierdził również Przewodniczący Komisji, 

informując, że Komisja Rozwoju jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.   

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący  Rady  przystąpił  do 

procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody na 

powołanie i przystąpienie do stowarzyszenia „Stowarzyszenie Kolej Północnego Mazowsza”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

Uchwała  nr  202/XXV/2020  w  sprawie wyrażenia zgody na powołanie i przystąpienie 

do stowarzyszenia „Stowarzyszenie Kolej Północnego Mazowsza” – stanowi załącznik         

nr  32 do protokołu. 

 

 

11. Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 11 z XXIV Sesji Rady Powiatu            

w Legionowie, został przesłany radnym razem z innymi materiałami na sesję i dotychczas 

nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś z radnych chciałby wnieść jakieś 

sugestie. Nikt z obecnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół nr 11/20220 z posiedzenia Rady Powiatu         

w dniu 21 grudnia 2020 roku został przyjęty. 

 

 

 

12. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Brak zgłoszeń. 

 

 

 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że zamyka XXV posiedzenie Rady Powiatu                   

w Legionowie, dziękując wszystkim obecnym radnym i gościom za udział w Sesji. 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

 

       Leszek Smuniewski 

 

  

 
Protokół sporządziła: Agata Szraga 


